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Відповідно до Закону України «Про статус депутатів місцевих рад», я, Попик 

Микола Сергійович, як депутат Кобеляцької міської ради восьмого скликання, 

звітую перед своїми виборцями про виконання депутатських повноважень за 

2024 рік. 

Діяльність у міській раді 

Протягом звітного періоду я взяв участь у 28 пленарних засіданнях міської ради, 

на яких було прийнято 933 рішення. Також очолюю постійну комісію з питань 

містобудування, архітектури, житлово-комунального господарства, 

промисловості, транспорту, зв’язку та підприємництва. За рік комісією 

розглянуто близько 60 питань. Значну увагу приділено питанню поводження з 

твердими побутовими відходами: 

• облаштуванню майданчика для тимчасового зберігання ТПВ; 

• ліквідація стихійних сміттєзвалищ у громаді; 

• підтримка ініціативи щодо співучасті громади у проєкті «Екологічні 

ініціативи». 

У рамках цього проєкту два старостати Вільховатський та Придніпрянський 

отримали фінансування з обласного та місцевого бюджетів для закупівлі баків 

для сортування сміття та косарок для боротьби з карантинними бур’янами. 

Підтримка військовослужбовців та їхніх родин 

Систематично займаюся допомогою військовослужбовцям та їхнім родинам, 

зокрема: 

• надаю консультацій щодо оформлення документів для отримання 

матеріальної допомоги; 

• підтримував рішення щодо виділення матеріальної допомоги 

військовослужбовцям. У 2024 році з бюджету громади виділено понад 4 

млн грн на ці потреби; 

• надаю допомогу військовим продуктами харчування та ліками, особливо 

тим, хто проходить лікування у міській лікарні; 

• співпрацюю з місцевими волонтерами, які здійснюють адресну допомогу 

нашим землякам на фронті. 

Не залишаюся осторонь проблем ВПО, які мешкають у громаді. Зокрема, за моєї 

підтримки: 

• матерям, які мають дітей віком до 1 року, надавалося дитяче харчування; 

• здійснювалася гуманітарна допомога для підтримки соціально вразливих 

категорій. 



Моя депутатська діяльність протягом 2024 року була спрямована на розвиток 

громади, покращення екологічного стану, підтримку військовослужбовців та 

їхніх сімей, а також допомогу внутрішньо переміщеним особам. Я і надалі 

докладатиму максимум зусиль для вирішення важливих питань громади. 

 

Микола ПОПИК 


